
PROTOKÓŁ 
z  posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,  Zdrowia  

i Spraw Społecznych   
w dniu  23 kwietnia  2010roku 

 

Obecni  członkowie  Komisji wg  załączonej listy obecności. 

W zebraniu  uczestniczyli: Wójt Gminy  p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy p. Teresa 

Maksymiuk. 

 

 Przewodnicząca Komisji  p. Maria Sokołowska  otworzyła  zebranie witając  

wszystkich przybyłych. 

Poinformowała iŜ tematem spotkania jest:  

1/ Sprawozdanie z  wykonania budŜetu gminy za 2009r. 

2/ Zmiany w budŜecie gminy na 2010 rok. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła propozycje zmiany budŜetu gminy na 2010r. – załącznik do 

protokołu. 

Jako główniejsze zmiany  wymieniła : 

- zwiększenie środków  na budowę wodociągu o kwotę 70 500 zł. – dobrowolne wpłaty  

   mieszkańców 

- przeznaczenie kwoty 2 tys. zł. na doradztwo w zakresie postępowania przetargowego na  

   samochód do przewozu  niepełnosprawnych. 

- przeznaczenie kwoty 6 130 zł. na zakup wyposaŜenia / komputera do księgowości/ 

- 6 720 zł. kwota na promocje Gminy / występ zespołu Mazowsze oraz Katolickie Radio  

   Podlasie/ 

-  4 tys. zł. – ekwiwalent straŜakom / zostały wykorzystane środki na szkolenia straŜaków/ 

- 5 tys. zł.  wykonanie dokumentacji  na rozbudowę remizy w Brzozowym Kącie, 

- 30 tys. zł.  na zagospodarowanie placu przy pomniku ku Czci Poległych  

   / rozbiórka budynku po byłej Księgarni,  odnowa pomnika, wycięcie drzew, chodnik/ 

- 10 tys. zł.  wykonanie pomnika – popiersie Ks. Jana Rudnickiego / planowaliśmy 15 tys. zł.  

   a koszt całkowity to 25 tys. zł. – 22 tys. zł. pomnik i 3 tys. zł. postument/. 

 

Skarbnik Gminy – omówiła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2009r. 

Przedstawiła opinię RIO   - uchwałę w sprawie  zaopiniowania przedłoŜonego przez Wójta 

Gminy Komarówka Podl. sprawozdania  z wykonania budŜetu gminy za 2009r. 

- opinia pozytywna. 

 

Pani Przewodnicząca Komisji poprosiła Pana Wójta o przybliŜenie sprawy budowy  pomnika 

 

Wójt Gminy -  wstępny koszt budowy tego pomnika został ustalony na 12  tys. zł. plus 3 tys. 

zł. na postument. Wykonawca  wyliczył nam jednak kwotę 22 tys. zł.  / tablica i  popiersie/, 

popiersie zostanie wykonane z brązu. 

UwaŜam, Ŝe trzeba to zrobić, mamy taki obowiązek moralny. 

Tekst jaki będzie wyryty na tablicy został zaakceptowany juŜ przez biskupa. 

 

Przewodnicząca Komisji -  remiza w Brzozowym Kącie – czy jak będzie  dokumentacja to 

będzie teŜ i rozbudowa? 

 

Wójt Gminy – tak – potrzebne są tam  pomieszczenia  na  magiel  i łazienkę, gro prac zostanie 

wykonanych w czynie społecznym. 



Skarbnik  Gminy – przypomniała  zadania  zaplanowane a niezrealizowane w 2009r. : 

- odwodnienie terenu – nowe osiedle i ul. Lubelska 

- zakup samochodu  do przewozu osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja zapoznała się z treścią  odpowiedzi na pismo p. Krystyny Pruszczak. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 Protokolant      Przewodnicząca  Komisji 

 

        Wiesława Troć           Maria Sokołowska 

 


